
Markvandring og bestyrelsesmøde Bøgeskrænten 08.06.2022 
 
Tilstede: Helga Elsborg, Hedda Roed, Margit Dam Petersen, Lisbeth Haargaard, Annette Grube Lorentzen og 
inspektør Aksel Nissen deltog under pkt. 1 og 2 
 
 

1. Mødet startede med en opsamling på sidste års markvandring (gennemgang af bygningernes og 

udearealernes vedligeholdelsestilstand), inden vi gik til dette års markvandring. Der kommer et 

selvstændigt referat for dette punkt fra Aksel Nissen. 

 

2. Opfølgning på afdelingsmødet. 

● Bestyrelsen fortsætter som i sidste valgperiode med Helga som formand og Annette 

som sekretær. 

● Aksel foreslog at bestyrelsen læser forretningsordenen igennem. Det gør vi til næste 

møde i august, hvor vi derefter diskuterer evt. ændringer til vores forretningsorden og 

efterfølgende indsender den underskreven til ØsterBO. 

● Aksel påpegede, at vi skulle begynde at overveje sammenlægning med andre 

afdelinger, da vi er en lille afdeling med en deraf følgende sårbar økonomi. Vi vil blive 

inviteret til møder desangående senere. 

 

3. Spørgeskema fra ØsterBO til bestyrelsen 

● ØsterBO har udsendt et spørgeskema til alle afdelingsbestyrelserne angående input til 

fokusområdet Mennesker i ØsterBOs strategiarbejde. Vi diskuterede spørgsmålene og 

Helga videresender vores svar til ØsterBO. 

4. Evt. 

● Den udskudte jubilæumsfest arrangeres af Elin, Annette H og Lisbeth der genbruger 

meget af Aages oprindelige planer. 

  

Referent: Annette Grube Lorentzen 


